

Styremøte 10.12.2024

| | |
|------------|--|
| Sak 99/24 | Konstituering |
| | <p>Møteleder: Erlend Referent : Anette Permisjonssøknader: Anna - Anette B. Tilstede: Erlend, Anette S., Jan Robert, Sondre og Thomas</p> |
| Sak 100/24 | Godkjenninger |
| | <p>Innkalling og sakliste: Godkjent Referat sist møte 24.10.24: Godkjent</p> |
| Sak 101/24 | Økonomi - Erlend og Anette |
| | <ul style="list-style-type: none"> - Resultat t.o.m nov 2024 Resultatet viser -156'883 Gjennomgang av tallene Likviditetsbudsjett pr 01/12-24. Det ser bedre ut enn tidligere beregnet. Avdragsfrihet tom Q3-25 er en stor del av dette, samt lavere kostnader på strøm høst 24. - Vi lager retningslinjer ang konkurranser. Vi må som styret komme med retningslinjer, ang hvor mange konkurranser og hvor de drar. - Hvordan kan konkurranser finansiere? - Konkurranser sponses med 50000,- Dette ser vi videre på neste styremøte. - Det er søkt masse i fond, men det er foreløpig ikke kommet nye. - Fått innvilget fra Cultiva. Håper at det gir god respons hos andre. - Overslag resultat juleshow. - Erlend informerer at vi ca får ett resultat på 20'000 i pluss - Starte med budsjett 2025 -. - Dette ser vi på neste styremøte. |
| Sak 102/24 | Støtte fra Cultiva til frittstående gulv |
| | <ul style="list-style-type: none"> - Jan Robert informerer Det opprinnelige gulvet som var tiltenkt kunne ikke dokumenteres godt nok, slik at det blir bestilt fra Unisport. Dette er et dyrere gulv, her har Jan Robert og Vera tilbudt å gi klubben en gave slik at det ikke medfører en ekstra kostnad for klubben. Gulvet blir bestilt i år så sant det går i orden med Cultiva. |
| Sak 103/24 | Søknader/sponsor -Jan Robert / Thomas/ Sondre |
| | <ul style="list-style-type: none"> - Det er sendt en del søknader, og det jobbes videre med. - Kan ekstern person sende søknader?? Kan denne personen få en godtgjørelse / provisjon. Sponsorgruppa ser på dette videre og får eventuelt en godkjenning fra styret før noen avtale skrives. |
| Sak 104/24 | Arrangement - |
| | <ul style="list-style-type: none"> - Hvilke arrangementer ser vi for oss å ha i 2025 - Jan Robert informerte om at det er søkt om Fig i oktober. - Treningssamling i sommer Apparat som i 2024, |

| | |
|-------------|---|
| | <ul style="list-style-type: none"> - Stina ønsker også å arrangere en treningsamling, og flere små konkurranser. |
| Sak 105//24 | Annet / Innkomne saker: |
| | <ul style="list-style-type: none"> - E-post til styret. Vi ønsker at all informasjon skal nå ut felles til medlemmer i klubben og ikke enkeltgrupper / personer. |
| Sak 106/24 | Dato for nytt styremøte - |
| | <ul style="list-style-type: none"> - Neste styremøte blir 14. januar kl 1900-2100. |